



第11屆

YMCA of Hong Kong China Service Projects:
11th Barefoot Walkathon 2017

港青中國事工計劃

赤腳勤學 慈善步行籌款



【日期】2017年11月19日（星期日）

【時間】10:00 am – 12:30 pm

【集合地點】沙田圍沙角邨廣場

【路線】沙角邨 > 城門河 > 沙角邨

【最低籌款額】

個人
\$500

2-14個
\$300
(每位)

15個或以上
\$250
(每位)

【報名費用】\$30 (每位)

*參與社交平台分享行動，即可豁免報名費，詳情如下：

1. 上載一張赤腳照片及公開分享到facebook或instagram
2. 加入hashtag (#barefootwalkathon # ymcahk #赤腳步行)和Tag3個朋友
3. 把屏幕截圖連同報名表格郵寄至九龍梳士巴利道41號(會員服務部)

赤腳走在凹凸不平的路上，你知道感覺是怎樣的嗎？香港基督教青年會即將舉辦第11屆「赤腳勤學慈善行」步行籌款活動，讓參加者親身體驗中國山區兒童光著腳子步行上學的滋味。

本年度主題為「書•得快樂」，讓參加者體驗山區兒童每天拿著書本上學的路程，並領略獲得知識，就是獲得快樂的真義。是次籌得的款項將資助重建廣西的農村學校、購買電腦、新書桌、黑板及建設圖書館，以改善山區學童的學習環境，以知識改善命運！

【報名及查詢】2268 7711

【網址】www.ymcahk.org.hk/sole

【報名方法】請填妥表格並連同報名費用(支票)

交回本會會員服務部

(地址：九龍尖沙咀梳士巴利道41號)



報名表格 ENROLLMENT FORM

> 此表格可自行影印 > 請以正楷填寫，並在適當方格內加 ()參加組別 Category (請選一項 Please tick one) 個人組
Individual
(17EFS40101) 2-14人團體組
Group : 2-14 members
(17EFS40201) 15人或以上團體組
Group 15 members or above
(17EFS40301)

團體/學校名稱 Group/School Name : _____ 隊員人數 No. of team members : _____

 本人未能參與步行籌款，但願意捐助港幣 \$_____，以支持港青中國事工計劃
I will not be able to join this Walkathon, but would like to make a donation of HK\$_____ to support YMCA China Service Projects

聯絡人資料 (個人/團體組) Contact Information of Individual/Group

中文姓名 Chinese Name : _____ 英文姓名 English Name : _____

性別 Gender : _____ 身份證/護照號碼 HKID/Passport No. : _____

聯絡電話 Contact No. : _____ 電郵 Email : _____

通訊地址 Correspondence Address : _____

參加者資料 Team Member Information (如隊員超過8人，請另紙填寫 If more than 8 members, please fill in another form)

所有參加者提交的個人資料，只會用於(第11屆) 赤腳勤學慈善行—步行籌款及香港基督教青年會的活動登記及日後通訊；手抱嬰兒亦佔一個參加名額
Personal data provided in this form will be used for enrollment procedures and future contact only ; Carrying baby will be considered as an individual participant

隊員 Member	中文姓名 Chinese Name	英文姓名 English Name	性別 Gender	年齡 Age	緊急聯絡人姓名 Emergency Contact Person	緊急聯絡人電話 Emergency Contact No.	Ref No. (Official Use)
1 隊長 Leader							
2							
3							
4							
5							
6							
7							
8							

 報名費用合共 Total Enrollment Fee : \$30 x _____ 人 members 總數 Total = \$ _____或 參加社交平台分享行動，及附上截圖以豁免報名費 (參加方法請參考海報詳情)

聲明及簽署 Declarations and Signature :

謹證明本人/我們乃是自願參加此項活動，並願意自行承擔在活動期間發生的意外，包括財物損失、受傷及死亡。本人/我們願意遵守有關之活動規則及主辦機構的安排及決定。 I/We, the undersigned, hereby agree to enter this activity at our own risk and to abide by the rules, conditions and other ad hoc arrangements/decisions laid down by the Organizer, and that I/we will not hold the Organizer responsible for any accident or mishap which may cause injury or death or for any damage to or loss or destruction of personal property before, during and after the event.

參加者如未滿18歲，必須得到監護人同意及簽署，方可參加此活動；各隊完成報名手續後，本會將寄上贊助表格及參加者注意事項。
Once the enrollment application had completed, we will mail out the Sponsorship Forms and Participants' Reminder to the Team Leader; Guardian consent signature is required if applicants aged under 18.

隊長簽名 Signature of Team Leader : _____ 日期 Date : _____

【報名辦法】請填妥本表格並連同報名費用交回本會會員服務部，或連同劃線支票寄回：九龍尖沙咀梳士巴利道41號，香港基督教青年會，會員服務部收，支票抬頭請寫「YMCA OF HONG KONG」，成功報名的隊伍會收到籌款表及活動細則；香港基督教青年會保留取錄參加者及活動安排之最終決定權。

【APPLICATION GUILDLINE】Please complete this application form and submit application fee at Member Services Section, or send both application form and cheque (payable to "YMCA OF HONG KONG") to Member Services Section, YMCA of Hong Kong, 41 Salisbury Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon ; YMCA of Hong Kong reserves the right of final acceptance of applications and to change the event details without prior notice.